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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kívánnak tenni a jövőben a dinnyetermelő ágazat 
veszteségeinek megelőzése érdekében? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A Magyar  Dinnyetermelők Egyesülete  tájékoztatása szerint  több termelő képtelen volt  eladni  a
gyümölcsét  augusztus  végén,  szeptember  elején.  Tízezer  tonna  mennyiséget  meghaladó  dinnye
maradt a földeken, leginkább Szabolcs-Szatmár-Bereg és Hajdú-Bihar megyében. Összesen több
százmilliós veszteséggel számolhatnak a magyar dinnyetermelők.

 

A  szomorú  helyzetnek  több  oka  van:  az  elavult  termesztési  technológia,  az  időjárás  és  az
átrendeződő  világpiaci  viszonyok,  valamint  az  import  dinnye  nyomott  ára,  amellyel  a  magyar
termelők nem tudnak versenyezni. A fentiek alapján kérem Miniszter Úr tájékoztatását:

 

- Mit kívánnak tenni a jövőben a dinnyetermelő ágazat veszteségeinek megelőzése érdekében?

 

- Milyen intézkedéseket kívánnak tenni a hazai dinnye piaci helyzete erősítésének érdekében?


